
 

 

 

                               Ajuntament de                   Caldes d’Estrac 
 

 

 
 
 
 
ACTA DE SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L’AJUNTAMENT EN 
DATA 31 DE MAIG DE 2010 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 05/2010 
Caràcter: ordinari 
Data: 31 de maig de 2010 
Horari: de 20:00 a 20:35 
Lloc: Sala Cultural de la Casa Consistorial de Caldes d’Estrac 
 
 
Assistents: 
 
Sr. Joaquim Arnó Porras, Alcalde (CIU) 
Sra. Helena Gallardo Sainz, Segona Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Àngel Rusiñol Esteban, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Marcos Blázquez Garcia (CIU) 
Sr. Joan Vázquez Bellatriu (CIU) 
Sra. Rosa Isabel Cantenys Monsant (PSC) 
Sr. Miquel González Monforte (PSC) 
Sra. Elena Díaz Torrevejano (PSC) 
Sr. Pedro Cano Martínez (PSC) 
 
 
Presenten excuses: 
 
Sr. Francesc Garcia Cuyàs, Primer Tinent d’Alcalde (CIU) 
 
 
Secretari: 
 
Sr. Oscar Campos Planes 
 
 
 

Alcalde: Donem pas al Ple ordinari del dia d’avui, 31 de maig del 2010. Amb el 
següent 
 
ORDRE DEL DIA 
 
En primer lloc i abans d’aprovar l’acta de la sessió m’agradaria, doncs, fer especial 
menció a la pèrdua d’un company regidor en el qual, doncs, del darrer ple en ara em 
lamentat la seva pèrdua i defunció i per tant doncs en senyal de respecte m’agradaria 
poder guardar un minut de silenci i que pregaria per tant que ens poséssim drets i com 
a mínim guardéssim un minut de silenci, moltes gràcies. 
 
Bé, moltes gràcies. 
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Després en tot cas, com que tindrem temps a l’hora del darrer punt. Si us a sembla si 
hem de fer alguna menció especial  
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si, si que ens agradaria fer alguna menció 
especial del regidor Ricardo Pérez. 
 
Alcalde: Ho podríem fer en el darrer punt. 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Molt bé. 
 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 

Acta núm. 4, de 29 de març de 2010 

 
Alcalde: Bé, passaríem a aprovar l’acta de la sessió del 29 de març del 2010  
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: En principi no hi ha cap inconvenient i 
votaríem a favor. 
 
Alcalde: Molt bé, doncs queda aprovada per unanimitat. 
 
Val a dir que hem d’esmentar l’absència del regidor Francesc que per motius familiars 
no podrà incorporar-se i del regidor Àngel Rusiñol que s’incorporarà una mica més 
tard. 
 

2. Despatx de l’alcaldia 

 
En principi com a despatxos d’alcaldia tenim donar compte dels decrets. 
 
Perdó del despatx d’alcaldia tenim el donar compte de la nova web municipal que ens 
permet, doncs, una capacitat molt més àmplia i que juntament amb els acords fets 
amb la Generalitat de Catalunya, sobre tot amb el Departament d’Administració Local 
Noves Tecnologies i de la oficina de la Generalitat sobre Noves Tecnologies i Oficina 
Oberta ens permet i ens permetrà en un futur, que ja es pot començar a fer, doncs, 
tràmits per part de la ciutadania directes a través de la nostra web i poder penjar, 
doncs, plànols i plans generals i així evitar, el fet de que s’hagin de desplaçar a les 
oficines municipals obtindre informació que es podrà baixar i certificar directament de 
la pròpia web. 
 
Unes eines que en el món que ens movem són necessàries cada vegada més i per 
tant donem compte de la posta en marxa d’aquesta web que ha tingut força bona 
acollida i els reports que ens arriben parla que inclús des d’Estats Units i Japó l’estan 
traduint, per tant ens hem de felicitar en aquest sentit. 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Dic, si em permet, només una en relació en el 
tema de la web i és que on hi ha el consistori en Ple hi ha les fotografies dels regidors 
de l’equip de govern i en canvi no surten les fotografies dels regidors a l’oposició. 
Li faríem el prec, doncs que, ja que surten totes les fotografies dels regidors de l’equip 
de govern, ja que s’està, doncs, anunciant el que és el consistori també sortissin les 
fotografies dels regidors a l’oposició. 
 
Alcalde: Cap problema, si ens els envien en format que correspongui molt 
gustosament els hi penjarem  
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Doncs, així, ho farem. 
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Alcalde: Gràcies 
 
Alcalde: També donem compte d’una nova subvenció atorgada per l’Institut Català de 
l’Energia ICAEN, pel 2009 d’aproximadament 41.000 euros per l’actuació de la quarta 
fase de l’enllumenat públic, exactament 40.996,55. Tercera subvenció d’aquesta 
entitat. Recordem que el 2007 ens en van donar uns quaranta tres mil i escaig, el 2008 
seixanta dos mil i escaig i aquí pel 2009 “gairebé” 41.000, és a dir, l’aposta que aquest 
consistori, aquest equip de govern, està realitzant per la millora de l’enllumenat públic, 
té el recolzament de l’Institut Català d’Energia i la Generalitat de Catalunya en el seu 
conjunt. 
 
També podem donar compte del document de l’Assessoria Jurídica del Col·legi 
d’Aparelladors en el qual, doncs, i llegiré textualment perquè no hi hagi cap confusió i 
bé arran, doncs, del dubte plantejat en el seu moment sobre l’estabilitat d’un mur de 
contenció a la carretera de Sant Vicenç Fondo i sobre la necessitat o no de que ho 
supervisés un altre col·legi tècnic. 
 
Diu exactament així: 
 
“”” 

           “”” 
 
Bé, entre altres coses a fi de deixar clares, doncs, possibles malentesos sorgits 
d’intervencions anteriors. 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si, em permet en relació aquest tema senyor 
Arnó 
 
Alcalde: Si, digui 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: A, “veiam”, nosaltres si té en compte la moció 
que vam presentar en cap moment nosaltres en a la moció es posava en dubte que 
pogués fer el mur o no un arquitecte tècnic i per tant si era competent o no en a la 
realització d’aquesta obra, nosaltres en a la moció, en cap moment, doncs, es posava 
en dubte això ni es qüestionava. 
 
En a la moció el que es deia era que es demanava un estudi pel col·legi d’enginyers 
que demostrés si realment aquest mur, doncs, complia tota la normativa i hi havia 
garantia, doncs, de que no passes rés absolutament anormal, donat els antecedents 
que té aquest mur. Que es va inaugurar o es va obrir a finals de desembre, i “bueno” a 
mitjans de desembre i a finals de desembre ja van haver d’anar a corre-cuita a 
resoldre els problemes que hi havien. 
 
Per tant això que ens ha llegit ara ens a sembla molt bé perquè nosaltres en cap 
moment vam posar en dubte que un arquitecte tècnic pogués fer un mur, el que li 
demanàvem era un estudi de tal com estava aquest mur. De si aquest mur tenia 
garanties o no i el demanàvem a nivell doncs del Col·legi d’Enginyers. 
 
A mi, si ara aquí vostè ens hagués llegit un estudi del Col·legi d’Arquitectes Tècnics 
que ens digués que aquest mur, doncs, garanteix totes les garanties, miri en podríem 
parlar, però, és que es clar, vull dir en això que ens acaba de llegir només fa referència 
a si els arquitectes tècnics són competents o no en el tema de la construcció d’un mur 
d’aquestes característiques i això no té res a veure, en absolut, res a veure amb el que 
nosaltres vam plantejar en a la moció. 
 
Alcalde: Com li he dit abans de començar la lectura se li va enviar el projecte en si el 
qual estava visat pel Col·legi d’Arquitectes Tècnics i per tant el visat propi d’un col·legi 
tècnic ja és prou solvència com per garantir que la feina que fa qualsevol col·legiat, 
doncs, bé no tan sols acreditada, sinó també assegurada, altre cosa és que vulguem 
demanar altres tipus d’estudis que vinguin o no a “cuento”, en tot cas jo dono compte 
d’aquest escrit que cadascú faci la interpretació que vulgui i aquí queda. 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si, em permet 
 
Alcalde: Per altra banda 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, si, em permet 
 
Alcalde: Hi ha...  Senyora Rosabel 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: A, “veiam”, senyor Arnó 
 
Alcalde: Senyora Rosabel, miri no comencem perquè l’ordre del dia és força llarg. 
 
Estem donant compte de despatxos d’alcaldia, en aquest cas a precs i preguntes 
podrà fer les preguntes o els aclariments que cregui més oportuns per tant li agrairia 
que es “cenyís” a l’ordre del dia i així podem continuar amb tota normalitat. 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Jo li agrairia, doncs, per poder continuar 
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Alcalde: Senyora Rosabel 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, si us plau, jo li agrairia 
 
Alcalde: Senyora Rosabel estem a despatxos d’alcaldia 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Per favor, per favor 
 
Alcalde: No té la paraula 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Per favor, senyor Arnó, jo li demanaria 
 
Alcalde: Senyora Rosabel, no té la paraula i per tant passem al següent punt de 
l’ordre del dia. 
 

3. Donar compte i/o ratificació decrets de l’alcaldia i/o acords Junta de Govern 
Local. 

 
Alcalde: Per tant donem compte dels decrets d’alcaldia del 98/2010 al 342 del 2010. 
 
Alguna cosa sobre la ratificació? 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si, sobre les ratificacions una cosa però 
abans senyor Arnó demanar-li si us plau que  
 
Alcalde: Senyora Rosabel  
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Que vostè està fent unes consideracions 
 
Alcalde: Senyora Rosabel 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: que nosaltres no podem estar d’acord perquè 
no s’ajusten a la veritat. 
 
Alcalde: Senyora Rosabel li prego, senyora Rosabel  
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: la moció que nosaltres vam presentar em 
sembla, senyor Arnó! 
 
Alcalde: li prego es reservin el punt d’ordre del dia que parla de precs i preguntes 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: és que, a “veiam”, en a l’ordre del dia també 
hi ha despatx d’alcaldia, vostè ha donat compte d’un tema del despatx d’alcaldia  
 
Alcalde: al despatx d’alcaldia l’alcalde despatxa i dona compte de les coses  
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: que ens afecta a nosaltres directament 
 
Alcalde: Senyora Rosabel  
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó i per tant 
 
Alcalde: miri, li crido a l’ordre per primera vegada perquè no respecte el torn 
d’intervencions 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: no, això no és veritat, no és veritat 
 
Alcalde: Sàpiga que a la tercera cridada a l’ordre les conseqüències que li pot 
comportar, per tant li faig referència si us plau. 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Quines conseqüències em pot comportar? 
 
Alcalde: L’expulsió del Ple. 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: L’expulsió del Ple?, ah, sí, i per què, i per què 
m’ha d’expulsar vostè del Ple?  
 
Alcalde: Així que faci el favor de mantenir l’ordre 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: quan jo li demano... 
 
Alcalde: No té la paraula 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Per considerar, per considerar... 
 
Alcalde: Senyora Rosabel 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: i tenir en compte 
 
Alcalde: Senyora Rosabel, punt de l’ordre del dia 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: no tenen res a veure amb la realitat 
 
Alcalde: Donar compte  
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: que nosaltres presentem... 
 
Alcalde: Senyora Rosabel, si us plau, faci el favor de mantenir l’ordre 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Per favor, home 
 
Alcalde: Si us plau 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, si us plau, ens deixa acabar la 
nostra intervenció 
 
Alcalde: Ho fa a precs i preguntes 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Li demanem si us plau, 
 
Alcalde: Senyora Rosabel, ho deixa a precs i preguntes i a precs i preguntes té el... 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: No! 
 
Alcalde: temps suficient com per fer 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó 
 
Alcalde: les consideracions que cregui més oportunes 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, senyor Arnó és simplement una 
puntualització  
 
Alcalde: No!, Senyora Rosabel,    
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: és simplement 
 
Alcalde: no té la paraula 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: és simplement una puntualització 
 
Alcalde: no té la paraula 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Però perquè no tinc la paraula? 
 
Alcalde: Faci el favor, si us plau, no em faci cridar-la a l’ordre altra vegada, no 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, si us plau? 
 
Alcalde: Ja estem començant, si us plau 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, si us plau, senyor Arnó,  
 
Alcalde: sobre ratificació, ratificació 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó 
 
Alcalde: queden ratificats els decrets? 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, un moment si us plau, vostè 
creu 
 
Alcalde: queden ratificats els decrets, doncs si no diuen res s’abstenen. 
 
Veus de fons 
 
Alcalde: queden ratificats per quatre vots a favor del Grup Municipal de CIU i quatre 
abstencions del Grup Municipal del PSC. 
 
Passem al següent punt de l’ordre del dia. 
 

4. EXP.230/2005 - MERCAT MUNICIPAL – Aprovació si s’escau, dictamen 
d’aprovació inicial Annexos dels Plecs de condicions per a la concessió de 
la utilització privativa de set parades de venda del Mercat d’abastament 
Municipal.  

 
Dono lectura al secretari de la corporació. 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: No 
 
(veus de fons) 
 
Alcalde: Perdó? 
 
(veus de fons) 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: Però abans del tema del mercat municipal... 
nosaltres no hem votat  
 
Alcalde: Senyora Rosabel demanaré al secretari que dongui pas a la lectura 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si us plau? 
 
Alcalde: Doni pas a la lectura del dictamen, si us plau pot continuar 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no, no, no nosaltres no ens pensem 
moure d’aquí (veus de fons) 
 
Alcalde: Dongui, dongui, si us plau, senyor secretari. Senyor secretari pot continuar 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, senyor secretari 
 
Alcalde: Llegeixi 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor secretari, si us plau. 
 
Secretari:  
 
“””Aprovar inicialment els ANNEXOS següents””” 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor secretari, senyor secretari 
 
Alcalde: Senyora Rosabel, senyora Rosabel, senyora Rosabel, senyora Rosabel, 
 
Alcalde: Senyora Rosabel, se li crida a l’ordre, se li crida a l’ordre, senyora Rosabel, 
per segona vegada se li crida l’ordre. 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó! 
 
Alcalde: Senyora Rosabel, se li crida a l’ordre 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Jo només li estic dient 
 
Alcalde: per segona vegada 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Miri, d’això  
 
Alcalde: per segona vegada, si us plau. El senyor secretari pot continuar 
 
Secretari:  
 
“””Aprovar inicialment els ANNEXOS següents””” 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: No 
 
Regidor Miquel González:  Ha de sortir de la sala 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Primer. Anem per ordre, si us plau, 
 
Regidor Miquel González:  ...és part interessada del Mercat Municipal 
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Alcalde: En el punt que portem no sóc part interessada ja que no afecta  
 
Regidor Miquel González: ...si té una parada municipal la seva senyora 
 
Alcalde: Senyor González, senyor González els punts que es modifiquen no afecten a 
la parada de la meva senyora. 
 
Regidor Miquel González: No sap ni que anem 
 
Alcalde: No senyor, no senyor. Senyor González, senyor González se’l crida a l’ordre. 
Senyor González se’l crida a l’ordre 
 
Alcalde: Senyor González, senyor González se’l crida a l’ordre 
 
Alcalde: Demanarem, demanarem si us plau que les forces de l’ordre s’acostin a la 
sala. 
 
Alcalde: Senyor González, 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, si us plau 
 
Alcalde: Senyor González, 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, 
 
Regidor Miquel González: Vostè pot cridar les forces d’ocupació, home, les forces de 
l’ordre públic... 
 
Alcalde: Senyor González, se’l crida a l’ordre per segona vegada 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, senyor Arnó, si us plau 
 
Regidor Miquel González: I la tercera, aixequis vostè. Del Mercat Municipal vostè és 
part  
 
Alcalde: Senyor González, se’l crida a l’ordre faci el favor d’abandonar la sala 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, 
 
Alcalde: Faci el favor d’abandonar la sala 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, 
 
Regidor Miquel González: Vostè ha de sortir de la sala 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no, senyor Arnó, si us plau 
 
Regidor Miquel González: Això amb el... 
 
Alcalde: Senyor González 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, si us plau 
 
Alcalde: Senyor González abandoni la sala 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor secretari i senyor Arnó, nosaltres no 
hem ratificat cap decret per tant li demanem 
 
Alcalde: Senyora Rosabel se li he cridat a l’ordre 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó li demanem que torni al punt de 
la ratificació dels decrets 
 
Alcalde: Senyora Rosabel 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, no, no, no, no perquè nosaltres en cap 
moment hem ratificat cap decret ni hem votat en abstenció 
 
Alcalde: No faci que l’hi cridi a l’ordre a vostè per tercera vegada 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Escolti 
 
Alcalde: Senyoreta si llegeix el dictamen, si es llegeix, això són els antecedents si 
llegeix el dictamen, si llegeix el dictamen podrà... 
 
Regidor Miquel González: si hi ha vinculacions o no hi ha vinculacions. Vostè té 
vinculació directa 
 
Alcalde: Vale, vale,... senyor González 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si, perquè li falten dos regidors  
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si, li falten dos regidors i no pot anar a la 
votació perquè li falten dos regidors i llavors com que li falten dos regidors vostè no es 
vol absentar de la sala quan la llei marca que ha de sortir de la sala perquè està 
directament vinculat.  
 
Alcalde: Senyora en tot cas pot impugnar l’acta però no és cert 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: El que demanem és que abandoni la sala i 
que tornem al punt dels decrets 
 
Alcalde: Senyora, senyora Rosabel li hauré de tornar a cridar l’ordre 
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: Li estem dient que nosaltres el segon punt en 
cap moment hem votat,  
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: clar, nosaltres no hem votat, no hem donat la 
paraula 
 
Regidor Miquel González: no sap ningú el que anem a dir sobre aquest punt, per 
tant... 
 
Alcalde: Senyor González, si us plau, haurà d’abandonar la sala  
 
Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, senyor Arnó, si us plau, li demano que 
torni a la ratificació dels decrets 
 
Alcalde: Miri, es suspèn el Ple fins que el senyor González abandoni la sala 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, el senyor González no abandonarà la 
sala. 
 
Alcalde: Fins a nova constitució per la falta de consideració democràtica. Queda 
suspès moltes gràcies. 
 
Alcalde: Suspenc cautelarment el Ple en espera que el senyor González abandoni la 
Sala. 
 
Passats 15 minuts. 
 
Alcalde: Suspenc el Ple de forma definitiva i fins a nova constitució per falta de 
consideració democràtica. Queda suspés, moltes gràcies. 
 
Quan són les 20:35 hores s’aixeca la sessió. 


